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Parafrazując słynne powiedzenie Marszałka : NI Z TEGO NI Z OWEGO MAMY MILION NA
SZÓSTEGO.
Dziękując kłaniam się nisko wszystkim odwiedzającym i zapraszam do dalszych
odwiedzin.

  

Zbigniew Stankiewicz.
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